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PROCES VERBAL 

  Incheiat astazi 21.07.2023, orele 17.00, in cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Local Sabaoani, pe luna iulie 2023, convocata de catre Primarul Comunei 

prin dispozitia nr. 302 din  15.07.2023. 
  Nr.7987 din 21.07.2023 

 
            Lucrarile sedintei se desfasoara la sediul Primariei Sabaoani, in sala de sedinte. 
 La sedinta sunt prezenti fizic toti consilierii cu exceptia domnilor: Bisoc Elvira, Pal 
Florentiu, Petrut Alexandru, Robu Cezar, Sandar Romina Natalia care participa online, mai 
participa domnul primar, doamna secretar general, d-na contabila si cetateanul Balint Alois.  

D-l presedinte preia lucrarile sedintei si supune la vot procesul verbal de sedinta din 
data de 03.07.2023 si ordinea de zi impreuna cu cele 2 puncte suplimentare: 1. „Proiect de 
hotarare privind aprobarea schimbarii titularului contractului de concesionare nr. 1 din 
3.01.2017 incheiat intre Consiliul Local al Comunei Sabaoani, in calitate de concedent si 
d-na Vasile Iuliana, in caliatte de concesionar”, 2. ”Proiect de hotarare privind aprobarea 
indicatorilor tehnico economici la obiectivul de investitie ”Extindere retea electrica 
pentru alimentare cu energie electrica ”bloc de locuinte destinate inchirierii pentru 
tineri”, loc. Sabaoani, str. Progresului, NC 50192, jud. Neamt.”, care sunt aprobate de toti 
consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi: ” Proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului local al comunei Săbăoani, pe anul 2023” Comisiile prezinta 
rapoartele. Au loc discutii. D-l Cobzaru intreaba de unde vine suma de 5550 mii lei, capitol 
bugetar 65.02.50/71 - reconversie scoala veche in muzeu etnografic sat Traian, anexa 2 la 
proiectul de buget. D-na contabila raspunde ca va veni de la CNI prin semnarea contractului 
de finantare. D-l primar intervine si propune sa fie data jos aceasta suma si sa fie 0 la acea 
pozitie, urmand sa fie prinsa la urmatoarea rectificare. D-l Cobzaru Eugen o intreaba pe d-na 
contabila ce reprezinta suma la capitolul dotare mobilier, materiale. In continuare d-l Cobzaru 
solicita sa i se puna la dispozitie documentele cu privire la sumele cuprinse in lista de investitii, 
cu referire la construire locuinte nZEB, infiintare centre colectare prin aport voluntar, 
canalizare pe Anghel Saligny, deasemenea precizeaza ca d-l primar nu a avut o solicitarea 
scrisa de la Liceul teoretic ”Vasile Alecsandri” in ce priveste renovarea corpului B. D-l primar 
raspunde ca din discutiile avute cu directorul liceului a identificat aceste nevoi. Este de parere 
ca d-l Cobzaru nu prea a iubit scoala. D-l Martisca Lucian intreba la ce se refera dotarile de 
mobilier in suma de 65 mii lei. D-l primar raspunde ca se refera la consultanta si la taxa de 
publicitate. D-l Martisca Lucian este de parere ca valoarea consultantei este cam mare. Dupa 



aceste discutii, d-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare impreuna cu propunerea d-lui 
primar, care este aprobata de toti consilierii, cu exceptia d-lui Cobzaru Eugen si a d-nei Ciobanu 
Cecilia care se abtin. D-l Cobzaru Eugen mentioneaza ca lista de investitii este gresita si de 
asta s-a abtinut. 

In continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi: ” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea contului de executie al bugetului local al Comunei Săbăoani, pentru 
trimestrul II al anului 2023”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu sunt discutii. D-l presedinte 
supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu exceptia d-
lui Cobzaru Eugen si a d-nei Ciobanu Cecilia care se abtin. 

In continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi: ” Proiect de hotărâre 
privind alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru finanţarea cultelor”. 
Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discutii. D-l Pal Florentiu propune ca amendament 
alocarea sumei 20 mii lei si pentru parohia din satul Traian. D-na secretar general informeaza 
ca pentru aceasta era necesara o solicitare din partea bisericii, un deviz privind lucrarile si 
documente privind infiintarea si functionarea bisericii, s.a conform legii si nu se poate acorda 
fara solicitare si documentele depuse. D-l Ciobanu Mircea intreba daca mai sunt bani in buget 
pentru dat la biserici. D-na contabila raspunde ca da. D-l Cobzaru intreaba cati bani mai sunt 
in bugetul local. D-na contabila raspunde ca 36 miliarde lei vechi. Neimaifiiind discutii d-l 
presedinte supune la vot proiectul de hotarare, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu 
exceptia d-lui Cobzaru Eugen care se abtine.  

In continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi: ” Proiect de hotărâre 
privind alegerea presedintelui de ședintă.”. Comisiile prezinta rapoartele. Avand in vedere 
refuzul d-lui Cobzaru Eugen de a fi presedinte, d-l primar il propune pe d-l Ciobanu Mircea. 
D-l presedinte supune la vot aceasta propunere, care este aprobata de toti, cu exceptia d-lui 
Ciobanu Mircea care nu voteaza. D-l Ursache il intreaba pe d-l Cobzaru de ce refuza sa fie 
presedinte. Acesta raspunde ca d-l primar nu a respectat intelegerea in ce priveste alegerea 
presedintelui in ordine alfabetica. 

In continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi: ” Proiect de hotărâre 
privind revocarea Hotărârii Consiliului Local Săbăoani nr. 42/11.05.2023 privind 
actualizarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei 
Săbăoani.”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu sunt discutii. D-l presedinte supune la vot 
proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilierii. 

In continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea a de zi: ” Proiect de hotărâre 
privind revocarea Hotărârii Consiliului Local Săbăoani nr. 42/11.05.2023 privind 
actualizarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei 
Săbăoani.”. Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discutii. D-l primar ofera detalii 
suplimentare. D-l Cobzaru Eugen vrea toate documentele transmise de Aqua Neamt, sa vada 
preturile care au rezultat. D-l Cobzaru Eugen reaminteste ca a solicitat primariei informatii in 
ce priveste suma pe care o plateste comuna la Apavital. D-l primar explica ca primaria 
incaseaza cu chitanta consumatorii, dupa care ii vireaza la Apavital iar momentan apa care se 
foloseste se ia de la Apavital Iasi. Nemaifiind discutii d-l presedinte supune la vot proiectul de 
hotarare care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 7 de pe ordinea a de zi: ” Proiect de hotărâre 
privind acordarea unui ajutor de urgență.” Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discutii. D-
l Ursache Gheorghe propune majorarea sumei la 10 mii lei. D-l Cobzaru Eugen este de parere 
ca trebuie modificata hotararea privind acordarea ajutoarelor de urgenta.  Nemaifiind discutii 
d-l presedinte supune la vot suma de 10 mii lei, care este aprobata de toti consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 8 de pe ordinea de zi: ” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului si a cheltuielilor legate de proiectul “Crearea unui centru 
de zi de asistenta si recuperare pentru persoane vârstnice in comuna Săbăoani, județul 



Neamț”. Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discutii. D-l Antoci Iosif intreaba daca cladirea 
de la scoala 2 trebuie demolata. D-l primar raspunde ca da. D-l Cobzaru intreba cum de a ajuns 
la aceasta suma. D-l primar ii raspunde ca firma de consultanta a elaborat acest deviz in baza 
altor investitii identice. Deasemenea il intreaba pe primar daca a incheiat contractul. Acesta ii 
raspunde ca da. D-l Cobzaru doreste o copie dupa acest contract. D-l presedinte supune la vot 
proiectul de hotarare, care sunt aprobate de toti consilierii prezenti, cu exceptia d-lui Cobzaru 
Eugen care nu voteaza iar d-na Ciobanu Cecilia se abtine.  

In continuare se trece la analiza punctului 9 de pe ordinea de zi: ” Proiect de hotărâre 
privind acordarea unui sprijin financiar pentru “Asociația Club Sportiv Spartanii 
Săbăoani” de pe raza UAT Săbăoani în vederea participării la Campionatul de Fotbal 
organizat de Asociația Județeană de Fotbal Neamț, pentru anul 2023”. Comisiile prezinta 
rapoartele. D-l primar ofera verbal detalii. D-l Cobzaru Eugen intreaba cine a infiintat asociatia 
Spartanii. D-l primar raspunde ca Susanu Sergiu. D-l Martisca Lucian intreba de ce nu s-a 
constituit la nivelul primariei o echipa de fotbal. Deasemnea d-l primar informeaza ca ONG-
urile nu realizeaza profit iar din experienta dansului costurile pentru sustinerea echipei de fotbal 
se ridica cam la 100 mii lei pe an. D-l Martisca Lucian este de parere ca daca aceasta asociatie 
ar fi in subordinea Consiliului Local ar putea primi sponsorizari si de la Consiliul Judetean, 
Ministerul Sportului si de la alte persoane fizice si juridice. D-l presedinte supune la vot 
proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu exceptia d-lui Martisca 
Lucian care se abtine.  

In continuare se trece la analiza punctului 1 suplimentar: „Proiect de hotarare privind 
aprobarea schimbarii titularului contractului de concesionare nr. 1 din 3.01.2017 incheiat 
intre Consiliul Local al Comunei Sabaoani, in calitate de concedent si d-na Vasile Iuliana, 
in caliatte de concesionar”. Nu sunt discutii. D-l presedinte supune la vot proiectul de 
hotarare, care este aprobat de toti consilierii prezenti.  

Se trece la analiza punctului 2 suplimentar: ”Proiect de hotarare privind aprobarea 
indicatorilor tehnico economici la obiectivul de investitie ”Extindere retea electrica 
pentru alimentare cu energie electrica ”bloc de locuinte destinate inchirierii pentru 
tineri”, loc. Sabaoani, str. Progresului, NC 50192, jud. Neamt.” D-l primar ofera detalii 
suplimentare.  D-l Cobzaru Eugen solicita informatii in ce priveste sumele la acest punct si 
vrea sa stie care este pretul transformatorului. In continuare se supune la vot proiectul de 
hotarare, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu exceptia d-lui Cobzaru Eugen si a d-
nei Ciobanu Cecilia care se abtin.  

In continuare d-l primar informeza ca are solicitare pentru transportul elevilor la Liceul 
La Salle Pildesti. D-l Cobzaru Eugen intreaba cati copii sunt. 

 Dupa acestea d-l presedinte ii contacteaza telefonic pe cei 5 consilieri, dupa cum 
urmeaza: 

1. D-na Bisoc Elvira este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă impreuna 
cu punctele suplimentare, proiectele de hotarare nr. 4, 5, 6, 7, 8, 9 și cele 2 puncte suplimentare 
iar la punctele 1, 2, 3 se abtine. 

2. D-l Pal Florentiu este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă impreuna 
cu punctele suplimentare, proiectele de hotarare 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8 si punctul 2 suplimentar 
iar la punctul 9  si punctul 1 suplimentar se abtine. 

3. D-l Petrut Alexandru este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă 
impreuna cu punctele suplimentare, proiectele de hotarare nr. 1, 2, 4, 5, 6, 7, 8, 9 si cele 2 
proiecte suplimentare iar la punctul 3 se abtine. 

4. D-l Robu Cezar este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă impreuna cu 
punctele suplimentare, proiectele de hotarare nr. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8 si cele 2 proiecte 
suplimentare iar la punctul 9 se abtine. 



5. D-na Sandar Romina Natalia de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă 
impreuna cu punctele suplimentare, proiectele de hotarare nr. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 si cele 2 
proiecte suplimentare. 

Nemaifiind discuții d-l presedinte declara inchise lucrarile sedintei. Drept pentru care 
am incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar care se pastreaza la dosarul de 
sedinta pe luna iulie 2023. 

 
 
 Secretar general,           Președinte de ședință, 

            Ec. Robu Maricica                    Consilier, 
    Ciobanu Petrica Paul 

 
 
 


